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Obrady sesji odbyly sia w SaLi obrad Urzedu Gninv Zielona C6ra , pocz4tek

obudy X ^yczajnej Ses.ji oliorz/ rzcwodnicz4cv Radv Gminv llenryk
Walczak .nast€pnic Plzewodnicz4cy Rady Cninv pzvwilal przlbvrych na
dzisiejsze obrady go3ci s osoboch wojta Cninv , Pari4 S|arbnik i Pani4
Sekreiarz, radnych powiatu, dyrektor6w plac6wek oswiaiotrach. kierownik6w
referat6w, Kie.ownika GBP. Panie i Pan6w soh'/s6w. mieszkanc6$ Gminv olz
Panie i Pm6w Radnych.

Przcwodniczqcy Rady Gminy, st$ierdzil qworum na sali obrad 'becnvch
j est 14 radnych na stan I 5 radnych, / lista ob€cnoici w zaiqczenlu /

Ad.2
Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze w stosunku do olrzvnianvch zawiadonief'
porzqdck obrad nie ulegaznianie. czykroi z mdnvchma propoTlcj€ zm'anv

lrzewodnicz4cy Rady Gniny z$t6cil siQ 7 Talvtanien do Sekelara obrad. czv

zslasza u\ragi do trcacipucbiegu protokolu oslalnie SesjiRadv Gminv

SekctaE odpowicdzial, zo nie
?rotok6l pu ebicgu Sesji zostal pP.ialv przv I glosie $stzvmuj4cvm sP

Na wst9lie Przewodnicz4cY RadY
miedzysesyjnyn uczestniczY lem w
uroczystoiclach, i tak :
-w dniu 22 ctNca uczestn'czyEm
?SP wlrzylepie i PsP wocl i,

Gnint lowiedzial, ze minionym okcsie
r6znego rodaju spotkaniach , impreach 1

! zakonczcntu roku srkolncgo 2006/2007 $

j



23 creryca uczestniczylem w likniku spono$] w Ochl'.
-w dniu 25 czeNca uczeshiczytem w obradach Sesji Sejmjku wojew6dzkieso,
-w dniu 8 lipca w imprezie zorgmizowoej p7-ez Muzeum Etrosaficzne w Ochli

'{ dniu 1l lipca uczeslniczylem w spo*diu prezydium z pzewodtricz{cymi
komisji slatych Itady Gminy, podcas kt6rego szczeg6lowo w)jainiona zostata
skarsi nieszkaicow wsi Stary Kisielin, dorycz4ca przyhcza do sieci

w dnioch 21 i28 czeNo! or@ 5 i l2 lipca pelnilem dyhr w Urzedzie Gninv,
-w dniach 20 i 2l lipca waz z Pdem wojtem uc7-estniczylisny w obchodach 15
lecia niqzku Gmi. Peiiz .

Pzewodniczqcy Rady splai czy sq p)4mia do p.zedstawiorej infonnacj i-
Pltan nie zsioszono nie zgloszono, radni itformacje Pizyjeli.

Przewodniczqcy Rady GmiDy zwr6cil sig z prosb4 do W6jta Gminv o
prredstawienie slrawozdanla z realizacji uchwal Rady w okresie miedzvsesvjnvm

Pmie Przewodnicz.lcy I I Wysoka Rado I
Od oslahiej sesji Gminy zostato wyddych lqcznie 13 azqdzen dotvczqcvch I
rcalizacji uch\rat budzetowej z znkresn sospoddki ilnesowej \\vdano 3

arzqdzenia dot. niaDy ukladu wykonawczego budzelu gminv na2007 r' i niov
planu wydalk6w bud2eto*fch Urzedu Gminy {'2007 roku oraz objacia udzialow
w sp6]ce ,,Zielonog6rskie Wodociagi i Karlizacja" Sp z o o
-realizacji adan przysluguj4cych orgmowi prowadzqceniu placowk oStiatowe _

wyddo I zauqdzenie dotyczqce okeslenia liczbv i svsokosci $vpendi6r w
roku szkolnym 2006/ 2007.
iealizacji zarld z zakre{r illrastrukxry tecbnicaej - wvdano I zarz4dzenia
doq,czace powoleia konisji pzelarsowych na rcalizacjq nastepuj4cvch zadan:
-remont eGwacji bxdyiku slarej szkot) podstawowej we $si ochla oru remizv
Osp we wsi Siary Kisielin,
-przeprowadzenie posfqpo*ania naudzieleniekedvlu,
- roboty drogowe naterenie gmjnY.
-wydano romiez zdzqdzenie w slrawie powotania zespolu posvpadkorego
/ wypadck na lowiatoulch awodach spodo$rc_ poamiczvch/ oraz na
przepiowadzenie postepowdia !a dosLa*E sluliw oelGzcnioqch.
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z zakcsu rcalizacji uchrv.ll w sprawie zasad nabywania, zb)ryania i obci4zania
nieruchonosci oru ich wldzier2awiania lub vynajmowania na okes dluzszy nizl
3 lata - wydano 4 zaz{dzenia doL}cz4ce nieodptatneSo labycia na rzecz Gminy
Zielona G6E nieruchonosci polozonych w noslm Kisielinic i Raculi, sprzeda2ry
nieruchomosci zabudorvanej polo2oDcj w Drzonkowie oraz sPrzcduy i ogloszenie
qkazu nicruchomoloi zabudo$'ancj oaaczonej Nr 4213 Polo2Dnej w
Dm.kowie pLe,naczonej do slrzedazy w drodze przetargu
Ponadto w okresie ryn bralem ldzial w :
-w dniu 2l czeNca - w s*oleniu szcfo* OC z naszego powiatu, w dniu lym
nast4lilo rosniez podpisanie porozumienia w slrawie zakupu stalku
wycicczko\rceo, kt6ry bQ.lzie ply$ 41 po Odrze.
-w dniu 20 bm- odbylo sie Walne Zgromadrenic ..Zielonos6rskich wodociqgow i
Kealizacji ,. Sp6lki z.o.o.,
'w dni! 22 ceNca uczestniczylem w u.oczystlm zakoiczenir roku szkolnego s
PSP Przyle! iPG Pzylep, w dnir rym odbylo sie r6wniez walne Zgromadzenie
naszcj Spolki,,Medit',
-w dniu 23 czeNca uczestniczyten w uroczystoSci zwi4zuci z obchod.ni 50
lecia Ae.oklubu Ziemi Lubuskiej, o@ Tuftiej pitkarski w Och !i,
25 cze$ca uczestniczylem w obradach Sejmiku wojew6dztwa. podczas ktorych

zostalo naln wreczone odaaczenie., Olinp Lubuski",
-wdniu30 czeNca uczestnicZl€m * teslynie wiejsknn wKielpinie,
-w dniu 3lipca odbylasie narada dyrekloi6w placowck oiwiatowrch,
w dniu 6 Iipca uczestniczylem we .,rlisie Od.za'1skin",

-w dniu 8 lipca wzi4lem udzial \ ({iacie miodu, organizo\tanyn lMez Mueun
Etnograficznc w Ochli,
w driu 9 lipca uczeshicztlem s kolku6ic o $tuJ .nrcTyciela koitraktowego

'w dniu 12 lipca odbylo sie w Drottowie zakonczenie p6rkolonii arganizowdej

- u  d r ' , . -  8 i  l o u , / . J 1 . . 4  c n e  p o r e d , e n i d .  \ o m i s i
-w dniu 20 i 2l bm. uc2-esinicrylen u obchodach 15 lccia porstania ̂vivku

w6jt cminy wr€czyl Pdu Zbisnicro*i Michalskiemu. st$'ierdzaiace Nvb6rjcgo
osoby na stanowjsko Dyrekrora PnbliczDcgo Cimnazjutn \! Drzonkowre. a
msrepnie Pdu WiloLdowi Topikosi W6jt gminy wr€czJ zloL4 odaakg Zwiqzku
cmi. Peitz. za dotychczasow{ hardTo dob.a wspo}pmce wsi Ochla i wsiDrchnov

Pm W.Towik, lowiedzial .2t wspoFraca rozPUUzlld s'e *

zainicjowana byla slotkuicm bytych mievka6c6l wsi ochl

l\l_:-tr



mieszkaicami. lnicjatoretu spolkeia byl nie zyj4cy juz byly w6jl Gminy
Eugenjusz Ulik, ze strony niemieckiej ., molorem" dzialania jes! Pd Fritz
Kschaner. Od teso roku mieszkdcy obu wsi sporykaj4 sie na r6znego rodza.ju
uroczrystoSciach, arcwDo u nasjak iw Nienczech.

Pzeqodnicz4cy Rady Gminy. splal czy s{p}raniado Pana w6jta.

Pzewodnicz.tcy Rady Gminy spltal , czy zostaly udzielone odpowiedzi na
zap)tmia i interpelacje radych z popuedniej sesji.

s ; - r  odpo$:ed/ id l . /e $s4 r l :e odpo\. ied/ : /o r"b ud/ ic lone

I I
lzewodniczqcy Rady Gminy. powiedzial 2e pierwszy projekt uchwaty dolycz,
zmiany budzetu gniny Da rok 2007. Pke*odnicz{cy Rady oSwiadczyl. ze p.ojekt
tej uchwat/ byt szczeg6iowo omowiony na posiedzeliach wszystkich komisji.

Pu ewodnlcz4cy R?dy Gminy sp)4at czy sii no2e p).tanLa.

Pzewodnicz:lcy Rady Gminy zwf6cil sie z prosb4 do Przewodnicz{cych konisji o
wlraznie opinii komisji.

Radra H.Wysocka Przewodnicz4ca Komisji Bddzetu, Infrastn'ktury,
Rohictwa i ochrony srodowiska porviedziata ,ze konisja projekr uchwaly
zaopiniowala poz-yiY{nie.

Radla Anlonina Atubroze$'icz Sawczuk Przewodnicz4ca Kobisji I'olityki
Socjalne.j, Zdrowia Praw czlowieka i P.awo.zqdnoici {swiadczyla ze
Komisja lrojekt uch{ab waz z autopoprawkq W6jta aopinjowala

Radn) W.Kuchla.- powiedzial, ze Komisia
aoliniowala pozytywnie .

-il



Prrewodniczqcy polrosil o przeslosowanie projektu uchwab.
Uchrvala zostala podjeta jednoglo(nie - Uchwala Nr X/ 85/07

Pzewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzialt,2e iv zwiqzku z q/n i2jedna z kornisji
zgiosila wniosek, prosi Przewodniczqcq o pzedslawienie t.esci wriosku.

2l
Przewodniczqcy Rady cniny, powie.lzial 2e nssreln' pfojek uchwary doryczy
niuy uchwaty w slrawie zasad zqrctu wydatk6w nA lokrycie koszrow
pogrzebq Pzewodnicz:tcy dodal, 2e projekl lej uchwaly rez byl om6wiony na
posiedzeniach kon;sji. niemiej jednak Przewodnicz{cy Rady Gniny sp}tal czy

Radna Anlonina Ambrozewicz Sa$rczuk' Przewodniczqca Komisii Polilyki
Socjalnej, ZdLowia, Praw Cztowieka i Praworz4dnodcj. lowiedziala re
komisja wnioskuje o wp.owadrnie zniany do ii3 uchwaly z 200.1 roku
pkkt.6 o treSci .,obudowa grobn naterjaleD trafym". Dor/czyto by to
el6wnie os6b bezdoMych, kr6re chowane s4 na koszt sminy

R?dna Antonina Ambrozewicz- Siwc^'k, zFoponowale aby wlisaa , ze
obudowa bedzic wykonana z.,lasrika".

Radna Hanna Wysockd powiedziala, 1e na wp.owadzenie zatisu . iZ obudowa
grobu badzie drewniana, zgadza sie ale na inny tyt male.ialu ni!. gdyz apis
obudowa .,stala ,. noze okrai siA bddzo.ozleglyn polacrem .

Radny T.Borek sp]1al a co bedzic jezeli za kilka lat obudosy bQd4 plastikowe,
czy ba.lziemy \\tedy znieniai uchwal(.

Przewodnicz4cy Rady Gminy po$'iedzial ,ze nusi y zdefiliowaa jaka to ma byi
obudowa. niasto maaDis ze obudowa lest drewniana.

Radna A.Anmzcwicz- Sa*czuk- povicdziala zc morcny wpisaa zc obudowa
badzie z lastrika do kwoly np. 500 zl. 

I
Innych lrolozycj i nie zsloszoro. i



Przewodnicz4cy Rady cminy, powiedzial ,ze na wstFpie mxsimy przegiosowai czy
PoPmwkE {prowadzmy-

Pui skarbnik- wyjainila ze w omawidym prcjekcle Dchwaly nic na peasratu 3.
wiec nusimy w.6cia do znimy uchwary z roku 2004 , w omawidym lrojekcle
jesl jedynie apis iz dodajemy do uchraty z 200,1 roktr punld 3a, dlatego jako
musimy piem lrzeredagowai zapis S 3 w uchwalc 22004 roku.

Radna H.w ysocka- lowiedziala 2e pomwia propozycjt aby do uchwat ujqd
apis, te obudowa bQdzie dreqina

Radny T.Borek popal propozycja radnej H.Wysockjej.

Przewodniczqcy Rady Cminy, powiedzia] .2e w zwiqzku z tym iz sq dwie
Proporycje musimy j e lrzslosowaa .

PRZEWRA

Pzewodniczqcy Rady Gminy zaproponowal pueelosowdie wprowadzenia
zapisu * | 3 p!k16.0 treici,, zabezpiecrenie srob! obudow4drewnida''.

Za sprowadzeniern takiego alisu glosowalo l,l os6b prry I glosie pzecisnym

Nastepnie Przewodnicz4cy rady, popfosil

Za wlrowadzenie S 3a radni opowiedzieli

Przewo.lniczqcy Rady Cminy zw6cil sie
wyfzenie oriinii komisji

o sp.owadzenie po S 3, S 3a.

sia jednogloinie.

z prosbq do Przewodnicz:tcych konisjj o

Pm$ Czlowiekd j P'aqorzqdnokj {iqiadczj la

Rad.aH.Wysocka Przewodnicz4ca Konisji Budzetu. Infraslruktury,
Rolniclwa i Ochrony Srodowiska powiedziata,re konisja projekt uchwary
zaopiniowala po4lNnie.

Radna AntoDia Ambrozewicz- Sawczuk Przewodnicz4ca Konisji Polityki
socjalnej ,zdrowia

uchrab aopin jo$ald l roz jDwnle.



Radny w.Kucbta. powiedzisl,
zzopiniolala po4tywnie

KulrurJ projcl' uchtrrt

Przewodniczqcy poprosilolrzeglosowmie lrojektu uchwaly.
Uchwala zostala pod.jeta p.zy I glosie lrzeciwnyn / A.Sawczuk/- Uchwala Nr
xt86/o /.

3l
Prewodniczqcy Rady Gminy. powiedzial ze kolejny prcjekt uchwab dorycry,
zgody na udzielenie bonifikaty od o!}ary za lrzeksztaicenie prawa uzytkowania
wieczysteeo Dieruchomosci przeznaczonych na cel€ mieszkdiowe.
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedziat, ze projekt tej uchwaly byl lez
szczesolowo om6wiony na komisjach, wysokoii bonifikaly lszystkie komisje
usialiiy na 30%. Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal czy sepltdia. Do lrojekru.

Przewodniczqcy Rady Gminy M6ci1 si! z prosbq do Przewodnicz4cych komisji o
wyrazenie opinii konisji.

RadnaH.Wysocka Prcwodoicz4ca Komisji Budelu, Inftashrktury,
Rolnlctwa i Ochrony SrodowiskA powiedziala ,ze komisja projekt nchwary
aoliDiowala poz)tywnie .

Radna Antonim Ambrozewicz - Sawczu( Przewodnicz4ca Komisji Polityki
Socjalnej , Zdrowia, Praw cztowieka i Praworz4dnosci oswiadczyla ze
Komisja lrojekt uchwaty zaopiniowala pozytyMie .

Radny w'Kuchta. powiedzial, ze Konlsja OSNiary i Kuliury prcjekt uchwaty
aopinio{ala pozylyMie.

Prewodnicz4cy Rady cniny - po]rrosil o pveelosowanie wysokotuib.fifikary w
sysokosci 30%.

Wysokose bonilikary w sysokosci 30% zo$aia przyjan przy 2 glosach
przeciwnych/A.Sawczuk i J.Berent/.

Przewodniczqcy poprositoprzeglosowdie projektu uchwaly.



4l
Przewodniczqcy Rady Cnniny, lowiedzi.l ze nastepny prcjekt uchwaly dotyczy,
uaaria za pomni przyrody debu sz)?ulkowego rosn4cego na tercnie NadLesnict\ea
Pzyolq LeSnictwo Kielpin. PEelodniczacy Rady powiedzial ze prcjek tej
uchwary tez byl om6wiony na komnjach, niemiej jednak czy s4 moze pltdia.

Prewodniczqcy Rady Gniny zM6cil sie z prosbqdo Przewodnicz4cych komisji o
wyra:zenie opinii konis.ji.

RadraH.Wysocka- Przewodniczqca Konkji Budzetu, Infrast klxry.
Rolnictwa i ochrony srodowiska -powi€dziala ,2e komisja prcjek uchwaly
zaopiniowala po44ysnie.

Uchwata zostala lodjeta przyjeta pizy 2 glosach lracjwnycl /A.Sawczuk
J.BerenV - UchwalaNr X/87/07.

Radra Antonina Amb.ozervicz- Snwczuk- Puewodniczqca Komisii Polib/ki
SocjalDej , Zdrowia Praw Czlowieka i Prawouadnosci oswiadczyla ze
Komisja prcjektnchwaly zaopinio\rata po4'ryrenie.

Radny W.Kuchta.- lowiedziai, ze Komisja Oiwiaty i Kultury projekt uchwaly
zaopiniowala lozy'ywnie .

Prlewod - iczqcy !o!, os il o pzeglo o\ r^ie pro_ elr r rch\ rb

Uchwala zostala podj€ta jednoglotuie Uchwala Nr t8E/07.

5l
Przewodnic4cy Rady Gfriiy, powiedzial t€ nasteDny projekt uchwaly d{nyczy,
rozlalzelia skarsi na dzialalnoii W6jta Gniny Zielona G6ra . Pzewodnicz{cy
Rady powieilzial ze pobodnje jak lopuednie prcjekty uchrval ten tez byt
on6wiony na komisjaoh, ponadto w dniu ll lipca br odbylo siQ slotkeic
pre,?dium z przewodnicz4cymi konisji, podczas kt6rcgo slrawa podlqcftnia
pos€sji pr,, ul. sadowej, zosiala bardzo szczecolowo vjasnion4 niemnie.j jednak
Prkwodficz4c) spfaf, c4 s4rnlze pJtania.

+
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Radny l4ariusz Rosik- zaprcponowal wlcofanie prcjektu z lo.zqdku dzisiejrzJch
obrad Sesji . dodajqc ze w6jt Swidnicy nial bardzo podobn4 sytuacje, ale
doprowadzil do tego ze prryl:lcza zostaly $ykonane.

Przewodnicz{cy Rady Gm;ny, ryjaftil ze projektu nie nozeny wycofaa z
poe4dku , bo Urz4d wojes6dzki oczekuje rozstzygniecia n! zlozon4 sktugr , a
rozshzygniecie moze nastqpiajedynie w fomie uchwafy.

Rad!, Mieczysaw Jarsas' NtaSnil te zadmi€n Rady, jest okeslede czy skdsa
jest zdadna czy nie, co do pod]4czenia posesji z ulicy Sadowej, to na pemo
posesje tc bQd4podl4czone, ale lie oznacza 10 ze musi to nastqria w rej chwitj.

Rdna H.Wysocka- dodala,ze takich miejscjak plzy ! icy Sadowej bqdzie wigcej ,
w Pzllepi€ jest ,juz ,, 16 losesji do ktorych nie ma dokrLmentacji na wykonanie
podt{czenia do sieci kanalizacyjnej, w skali sniny 10 nie badq lylko posesje ze
Starego Kisielinaale b€dzie ich duzo. du2o wiQcej, dodatkory koszt budoyl sieci,
kt6rf, bedne musiat bya pokrlg z naszych dochod6w. noze \ADieSd nairet
kilkadziesiqr tlsi9cy z1o6,ch., a na dzisiaj takich pienied4/ nie mairy.

lnnych pytan nie zgloszoro.

PrzewodDicz4cy Radl Gmiry, odc4(a1 prcjekt uchwaly, poczym z{r6cil sie z
proibq do Prawodnicz4cych konis.ji o wyrazenie opinii komisj i.

RadnaH.Wysocka- Przwodniczaca Konisji Budzetu, Infraslruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowkka Fwiedziata,2e komisja ojekl uchwaly
zaoliniowala pozltywnie .

Radna Antonina Anbrozewicz Saecak- Przewodnicz{ca Konisji Polityki
Socjalnej , Zdrowia, Praw cziowieka i Praworz4dnosci {swiadczyta ze
Komisja lrojekt uchwaly zaopiniowata pozytywnie .

Radny W.Kucnta.- powiedzial. ze Konisja Oswiab/ i Kultury projckl uchwary
zopiniowata poz]lywnie.

P?e$odnjczacj popro.iro prleglo,o$a e proleltu uchsa\.

Uchwala zoslala pod.jela lrzy I glosie przeci{nyn
si! /Lsroczyriski, J-Ber4L, A.Sawuzuk/ - Uollwala



6l
Przewodniczqcy Rady cminy, powiedzial ze osratni Fojekt uchwary doryczJ,
wynzenia olinii do projektu uchwaly Sejmiku wojew6dT-twa Lubuskiego
doryczqcej PrzekszLalceda szliiala wojew6dzkiego Sanodzielnego Publiczlego
Zakladu Opieki Zdrowotnej im. Karola Mecjnkowskiego w Zielone.j C6rze,
polesaj4ceso na ograniczeniu jego dzialalnosci pod wzgl€den udzictanych

Pr-ewodnicz4cy Rady powiedziat ze prcjekt tej uchwaf podobniejak poprzednie
tez byl on6wiony m komisjach, niemiej jednak czy sq noze p)tania.

Przewodnicz4cy Rady Cmimy nrbcil siq z proibqdo Pr-ewodtriczacych kobisjio
Nyruenie opinii komisji.

Radna H.Wysocka- Prrcwodnicz4ca Komisji Bud2e1u, lnfrastruktury,
Rolniclwa i Ochrony Srodowiska powiedziala .2e lomisja lnjekt uchwab
zaoliniowala poz)t wnie .

Radna Antonina Ambro,-ewicz- Sawcak Przewodnicz{ca Kodisji Polityki
Socjalnej . Zdrowia PEw Czlowieka i Prawoz4dnodci {Swiadczyia ze
Konis.ja prc.jekluchwaly zaopiniowala po4'tyvnie 2 2 a , 3

Ra.lny W.Kuchta. lowiedzial, 2e Komisja Odsiaty i Kultq' projekt uchwary
zaopiniowala poA,lywnie .

Pr leqodni . /a" )  popros: l  o  1  r /eg loso^di (  pro je( | l  -c tuJt .

Uchwala zostala podjeta s glosaniza.5 p.zeciwnyni i 4 wstsymujitcymi si€.

Przewodnicz{cy Rady crniry, o3wiadczyl h $ynik g}osowania sskude
uchsala nie zosrala podjera. w zwiazku z tym s,ystosujemy lismo do Sejmiku
Rada hstala zapomana z tematem, Iecz uchwary w e tej slrawie nie podjal..

Ad.8
Przewodniczqcy Rady Gniny, z$rdcil siQ z proib4 do radnych o zglaszdie
inerpelacj i.

Radna Antonina Ambrozewicz sawcal!
nie ukaa.jl slQ infomacje o planowdych,:H:if'3::i*/-

I '
\ \

- - " {



Nastapnie spltata kro jest odpowiedzialny za boislrc szkolne przy szkob w

-k1o dokonal odbioru techniozrego boisk,
'czy boisko to zosraldoluszczone do u4tku.
RJdr .  dodJr r . )e  n r  ' c  pJ ,sm o .  / .  \u  c  odoo* : .  d / i_J  p i  _ : . .

Puewodnicz4cy Rady Cniny , powiedzial ze odpowiadajqc na pierwsze p),tdie
chcialby wyjasnic i2 do Guery $fsylamy zawiadomicnia , Da dow6d czeso
wskazal polwierdzenie wystania zawiadomienja, Na pozostale pytania, odpowiedz
zostdie udzielona na piinie.

2l
Railny M.Rosik- odc4tal fiagment olrzlmarcj odpo*iedzi na interpelacje zlozon{
na oslalniej Sesji Rady Gniny , dotyczaca kanalizacji, poc?n dodal ,ze o ile mu
\riadomo to na ulicy LeSnej { sta.yn Kisielinie , przyl4cza s4 zrobione a
budynk6w tam nie ma .

Pani A.Halip q,jaSnila 2e w tej chwili m6wimy o dwoch dznych peczach, sidj
g16wna to jedro , a lrzylaoza 10 d.uga, w ulicy Lesnej polozony jest kanat tlocay
bo najej koncujest przeponpownia.

Radna A.Sawczuk powiedziala ,2c takzc na informacje iz na dicy Lesnej sa

PrzewodDicz4cy Rady Gminy , p!rypomnial 2e ta spm{a byla szczeg6lowo
wyjainiona ll bn., rydaje ne sieze Pani radna nie stuchala wowczas wyjainien.

Raoqr  Anronr -c  Amb'o /eq ic /  id* . /  r l .  t Ju ,Pd i r l . '

Przwodnicz{cy Rady z\rr6cil si€ , proSba do radnej
je2eli czcso6 nie rczuniie.

2e chciala by byi pcqa a

o sprccyzowame pyan'ai

*si Slary Kisielinjestjuz poruszany na kt6rejs z
y many nieszkanc6w lepszych i gorszych, Pan
ihwili hiedy byl robiony projekt dzialek tan nie
,winno byi czyli zaprojeklo$al przyl4cza do 4
4ialek b(da. \rkonanl, na dzieri dzisiejszy scieki
ibedzie naszm iemdten i ra Dewro siei bedzie

I
\ l l  | ',] l  471

Radna J.SmoteF temat kanalizacj i '
kolejnych sesjl , nie rozrfliem c,,
W6jt tlumaczyl wyraZnie , 2e w cl
bylo, prcjektdt zobil lak jak po'
dzialek, pr-ylqcza do ,,nowlch' dz
jeszcze nie plyn4, wykoDuic sieci



t 2

aobion4 nieszkdcy rie poestanqbez sieci.

Pmi A.Halip m ulicy Lesnej jest przepompo\,vnia i siee , bo bez sleci
puelomlowda nie moze dzialai .

Ppewodnicz4cy Rady Gminy zdkn4l dFkusj€.

Ad.9

Przewodniczqcy Fdy gminy oswiadczyl, z na p,,taia na Llore dzisiaj nie byb
udzielone odoowiedzi. -sran4 one ud/ie one na pismie.

Ad.10.
Pmi Juim Jokowska solb,s wsi Kielpii, podziekowaia za podjecie uchwav w
sprawie uanania d€bu za ponnik przyrcdy, dodajqc ze jeso imi€ pochodzi od jej
ojc4 k6ry byl pra dlugie lata leiniczym, dziekuje.

sodz, 11 35Ptrwodnicz.qcy Rady Gminy o8losil
Gnhy Zielooa cota.

ieoie X Sesji Rady

y Rady GminySelset
H


